

No: CESI2025EV/CF0012R0L

产品/服务碳足迹核查声明

制造商名称及地址、邮编 安捷利(番禺)电子实业有限公司 广州市南沙区环市大道南63号、511466

产品名称、型号规格 柔性线路板组件

(S306716)

功能单位

1片柔性线路板组件 (型号: \$306716)

生命周期阶段: 部分生命周期碳足迹

碳排放量: 369.56 gCO2e

核查准则

PAS2050: 2011, IS014067: 2018

保证等级

有限保证等级

据核查,上述产品/服务碳足迹量化过程符合核查准则要求, 无证据表明,GHG量化结果存在实质性的错误信息。

注 1: 核查信息见《产品/服务碳足迹核查报告》(No. 2025-PCF-0110-R0) 注 2: 若由于该产品的生命周期发生变化而导致该评价结果变化超过 5% (计划

内变更)或超过10%(计划外变更),且影响超过3个月,则该声明自动失效。

颁证日期: 2025年04月21日 有效期至: 2027年04月20日

签发人:

多外

北京赛西认证有限责任公司

北京市东城区安定门东大街一号院 1 号楼 2 层 客服电话: 4000719000 网址: www.cc.cesi.cn



No: CESI2025EV/CF0012R0L

VERIFICATION STATEMENT OF CARBON FOOTPRINT FOR PRODUCT/SERVICE

MANUFACTURER AND ADDRESS

AKM ELECTRONICS INDUSTRIAL (PANYU) LTD.

No. 63, South Of The Huanshi Road, Nansha District, Guangzhou City, 511466

PRODUCT, TYPE

Flexible Printed Circuit Assembly S306716

FUNCTION UNIT

1 Flexible Printed Circuit Assembly (Type: \$306716)

LIFE CYCLE PHASE

Partial CFP

CARBON EMISSION

369.56 gCO2e

STANDARDS AND TECHNICAL REQUIREMENTS

PAS2050:2011, ISO14067:2018

LEVEL OF ASSURANCE

Limited level of assurance

THIS IS TO CERTIFY THAT THE ABOVE MENTIONED QUANTIFICATION PROCESS OF PRODUCT/SERVICE CARBON FOOTPRINT HAS QUALIFIED FOR THE REQUIREMENTS OF VERIFICATION RULES, THERE IS NO EVIDENCE THAT THE MATERIAL MISINFORMATION EXISTS IN RESULTS OF GHG QUANTIFICATION.

NOTE 1: the verification information could be found in *report of product/service carbon footprint* (No. 2025-PCF-0110-R0).

NOTE 2: if a variance of evaluation result arised from the life cycle change of this product is more than 5% (planned change) or more than 10% (unplanned change), and lasts over 3 months, this statement shall automatically become null and void.

ISSUE DATE: April 21, 2025

EXPIRATION DATE: April 20, 2027

Signature:

CESI Certification Co., Ltd.